
 
W dniu dzisiejszym odbyła się konferencja prasowa "S" AGH i KSN. Przybyla ekipa TVP 
Kraków. Koleżanka Sapor i ja mówiliśmy na tematy poruszane w poniedziałek, ale 
skupiliśmy się na następujących kwestiach: 
 i) czy będą podwyżki? 
ii) rozporządzenie o dotacji dydaktycznej - przykład niedopracowanego i potencjalnie 
szkodliwego aktu prawnego; 
iii) przy deklaratywnym rozumieniu przez MNiSW, że mamy niewłaściwą strukturę 
kształcenia (brak inżynierów, lekarzy, itp.), obserwujemy dokładnie przeciwne działania - 
niedawne zmiany w algorytmie podziału dotacji dydaktycznej pogarszają sytuacje szkół 
technicznych oraz kierunków ścisłych i przyrodniczych; 
iv) pogarsza się sytuacja finansowa szkol wyższych, co pociąga za sobą spadek poziomu 
nauczania. UJ: 300 w 2008 r. (275 w r. 2007) i w piątej setce w roku 2012. 
v) MNiSW jest niezdolne do kompleksowego myślenia i działania. Podwyżki powinny służyć 
likwidacji patologii wieloetatowości. Podwyżka 2013 - pierwsza z cyklu - mogłaby być 
uzależniona od deklaracji pracownika, że zrezygnuje z pracy na dodatkowym etacie. W 
kolejnych latach mógłby być taki sam warunek. W rezultacie w roku 2015 rozmiar patologii 
byłby mniejszy, a podwyżki wyższe niż wynikające z przewidywalnych zasad podziału 
miedzy wszystkich. Oczywiście trudno stawiać jakiekolwiek warunki w sytuacji, gdy nawet 
podwyżka w roku 2013 jest niepewna. 
 
Konferencje zakończyłem wyrażeniem radości z faktu, że najwyraźniej kończy się bojkot 
medialny KSN ze strony mediów mainstreamowych. 
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